
PROTOKÓŁ 

ze Zwyczajnego Zebrania Rady Rodziców (dalej RR) klas I-VIII Szkoły Podstawowej 

nr 38 im. Henryka Sienkiewicza w Lublinie z dnia 15.06.2023 r. 

Dnia 15.06.2023 r. w siedzibie Szkoły Podstawowej nr 38 im. Henryka Sienkiewicza w Lublinie  

(dalej: „Szkoła”) stawili się: 

1. Przedstawiciele rodziców klas I-VIII Szkoły. 

2. Dyrekcja Szkoły w osobach: 

a. Dyrektor Szkoły – Teresa Hamryszczak 

b. Wicedyrektor Szkoły – Jolanta Sobkowicz 

C. Wicedyrektor Szkoły – Dorota Wereska 

Zebranie otworzyła Dyrektor Szkoły p. Teresa Hamryszczak, która serdecznie przywitała 

Zgromadzonych, a następnie stwierdziła, że wszyscy przedstawiciele rodziców klas I - VIII zostali 

prawidłowo powiadomieni o terminie i miejscu zwołania Zebrania. 

Zarządzono sprawdzenie i podpisanie listy obecności, która stanowi załącznik do niniejszego Protokołu. 

Na Przewodniczącą Zebrania Rady Rodziców wybrana została Pani Natalia Kwaśniewska, która 

zaakceptowała swoją kandydaturę. 

Głos zabrała Pani Dyrektor, celem przekazania następujących informacji: 

1. Informacja o wynikach konkursów matematycznych, plastycznych, historycznych oraz 

laureatach i finalistach olimpiad (informacje na temat wyników poszczególnych konkursów  

i olimpiad są dostępne na stronie internetowej szkoły). 

2. Podsumowanie Ligi Matematycznej. 

3. Informacja o aplikacji RESQL (aplikacja nie będzie wprowadzona do naszej szkoły). 

4. Informacja o kontrolach z SANEPIDU, których efektem jest konieczność wymiany oświetlenia  

w szkole. 

5. Informacja o kontrolach z Kuratorium po skargach od rodziców, czego efektem są zmiany  

w podziale na grupy językowe oraz wprowadzenie w szkole stref dla rodziców. 

6. Informacja na temat wf dzielonego w klasach 6-8 (podział w klasach parzystych w roczniku). 

7. Informacja o planach wprowadzenia w przyszłości kierunku profilowego: matematyka, drugi 

język. 

8. Prośba do rodziców o przynoszenie do szkoły farb, silikonów i innych materiałów budowlanych, 

jeśli komuś takowe zostały po remoncie. 

 

Następnie głos zabrali poszczególni rodzice, przekazując propozycje zmian, które mogłyby zostać 

wprowadzone w szkole w przyszłym roku szkolnym: 

1. Poprawianie oceny raz w semestrze, niezależnie od poziomu oceny wyjściowej. 

2. Wpisanie terminów dyskotek w kalendarz szkolny. 

3. Zabieranie przez rodziców z RR głosu na Radzie Pedagogicznej w ramach omawiania „spraw 

różnych”. 

4. Zwiększenie liczby godzin przeznaczonych na Ligę Matematyczną (np. w ramach godzin 

dostępności). 



 

Po wysłuchaniu propozycji i przekazaniu informacji, że zostaną rozważone na Radzie Pedagogicznej 

Dyrekcja opuściła zebranie.  

 

Jako kolejna głos zabrała Skarbniczka Rady Rodziców, Katarzyna Mariańczyk, przekazując wstępną 

informację na temat wpływów na konta RR i wydatków RR w roku szkolnym 2022/23. Ostateczną 

informację na ten temat Skarbniczka przygotuje do 30.06.2023 r.  

 

Wobec braku wolnych wniosków i wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca zamknęła Zebranie  

Rady Rodziców. 

 

Przewodnicząca          Protokolantka 


